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Planer skrotas i sista stund 
Ett slutgiltigt beslut och 
detaljplanen hade blivit 
antagen. Sa sag det ut 
gallande exploateringen i 
Tornskogen norra och 
sodra. Men nu har pla-
ncrna lagts ner. 

Vi i Sollentuna har vid ett flertal 
tidigare tillfallen rapporterat 
om planerna pa exploatering 
av Tornskogen. Tornskogs-
vagen skuUe forlangas och 
uppat 20 nya vi l lor skulle 
byggas pa den plats dar det 
idag finns ett skogsomrade. 

Boende i narheten har va-
rit upprorda over att den 
grona lunga som de ser ett 
stort varde i ska forsvinna 
och har sett stora problem 
med den framtida trafiksi-
tuationen i omradet - som 
redan ar hart belastat. Aven 
Tornskogen norra skulle be-
byggas - ett omrade som 
Naturskyddsforeningen har 
kampat for ska bevaras. 

Det ror sig om en plan som 
paborjades for ungefar atta 
ar sedan och som det sedan 
inte hande sa mycket med, 
fram t i l l for ungefar fyra ar 
sedan. Da togs det nya tag i 
processen. Men nu har 
beskedet kommit att planer
na helt laggs ner. 

- V i hade bra argument 
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som v i lyfte fram. Det kanns 
valdigt bra att politikerna 
faktiskt har lyssnat pa dem, 
tycker Liz Soderberg, boen
de i omradet. 

- Det ar ett omrade som 
redan ar valdigt trafikfarligt 
for barnen. Vagarna i narhe
ten ar hogt belastade som 
det ar. Att bygga mer da, och 
sa nara naturreservatet som 
bara ar mojligt ar helt galet. 
Sa v i ar glada att de gatt ige-
nom allt noggrant, sager 
Annika Lund. 

De boende i omradet som har 
engagerat sig i fragan tycker 

dock att hela processen varit 
under all krit ik. 

- Manga tjansteman och 
politiker pa kommunen som 
arbetat med det har har inte 
ens varit ute pa platsen. De 
tittar pa kartor och fattar be
slut utifran det. Man kan j u 
undra hur val de tittar pa 
alia delar innan de fattar be
slut om en detaljplan, sager 
Sara Lettse. 

N u ar forhoppningen 
fran de boendes sida att den 
grona lungan i framtiden 
kommer att hora t i l l natur
reservatet. 

- V i kommer att fortsatta 

kampa for att omradet verk-
ligen ska vara orort, berattar 
Sara Lettse. 

Att planer av det bar slagets 
avstyrs sa sent i arbetet sager 
Thomas Ardenfors (M) , ord
forande i plan- och exploate-
ringsutskottet, ar mycket 
ovanligt. Innan forra som-
maren hade han och ett antal 
andra politiker mote med 
flera av de boende. Med sig 
fran motet fick de ett antal 
fragor som skulle bl i besva-
rade innan Jul. Delta skedde 
inte och det inplanerade 
motet flyttades fram, liksom 
motet dar efter. 

- Det foddes flera andra 
fragor. Man maste ta dem pa 
allvar. Det tar t id. Nar v i val 
hade fatt svaren kande v i att 
de svaren, sammanvagda 
med den oro som funnits, 
inte gjorde att det var ratt-
fardigat att anta planen. 

- Nar det handlade om 
trafiken sa hade det kunnat 
ga att losa rent tekniskt, och 
naturvardena i omradet v i -
sade sig vid en inventering 
inte vara sa stora att det be-
rattigade ett naturreservat. 
Men det hade inte blivit den 
biista losningen for omradet. 

Thomas Ardenfors sager att det 
inte kommer att b l i nagon 

"Det har blir nog 
en kalldusch. 

Men vi kan 
forklara tydiigt 

varfor vi gor 
som vi gbr." 

annan typ av byggnation pa 
platsen. Omradet som skulle 
bebyggas ligger i n f i l l ett 
naturreservat. Om det nu ska 
bl i storre vet han dock inte. 

- V i maste vara noggran-
na nar v i fattar beslut. Aven 
de som bor i t i l l exempel Sil-
verdal maste kunna forsta 
varfor v i drar gransen tiU 
naturreservatet som vi gor. 

HSB ager den aktuella marken. 
Om de kommer att ha kvar 
den ar annu oklart. 

- HSB hade velat se att v i 
gaff vidare med planerna. 
Det har blir nog en kalldusch. 
Men v i kan forklara tydiigt 
varfor v i gor som vi gor, sager 
Thomas Ardenfors. 
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